HISAKA Product Catalogue 产品目录

Your Automation Solutions provider



ESTABLISHED IN SINGAPORE SINCE 1992, HISAKA HAS TRANSFORMED INTO A LEADING AUTOMATION SOLUTIONS PROVIDER IN THE ASIA PACIFIC REGION, SPECIALISING IN MECHANICAL MOTION PRODUCTS.

The Group's principal activities can be broadly classified into the Services and the Manufacturing segments, with Supply Chain Management forming an integral part of both. The Services segment consists of Mechanical Motion Components Management while the Manufacturing segment is made up of Metallic Precision Manufacturing and Mechatronics Integration.

Under Supply Chain Management, the Group provides customer-centric value-added services such as logistics and inventory management; administration and customer service management; as well as technical support services.

HISAKA was awarded ISO 9001:2008 certification for its quality management systems in the supply and fabrication of electromechanical parts for the semiconductor and factory automation industries, as well as in the sales, stockholding and integration solutions of electrical energy saving products and related devices.

As part of the Group's increasing prominence and proven track record in reliability and excellence over the years, HISAKA has received numerous awards and accolades annually since 2009, including "Enterprise 50", "SME 500", "Top Internationalising SME" as well as the "Singapore 1000 Public Listed Company" awards.

1992年創立於新加坡的HISAKA,如今已蛻變成亞洲領先自動化解決方案供應商並以專精機械傳動產品為主。

集團的主要業務分為服務與製造兩大部門,由供應鏈管理貫穿其中。服務部門以機械傳動零組件管理為主,製造部則涵蓋金屬精密工程製造及電機一體的整合與加工。

本集團在供應鏈管理方面,提供以客為尊的加值性服務,如物流與囤貨管理,行政與客服管理、及技術支援服務。

HISAKA的半導體與廠房自動化產業、機電零件供應及製造的品質管理系統,以及電動節能產品和相關裝置之銷售、庫存與整合解決方案,都通過ISO 9001:2008認證。

隨著HISAKA集團的知名度日增,加上多年來於業界沉穩可靠、信譽有加之出色表現,本集團自2009年起,每年均榮獲無數獎項及表彰予以肯定,包括「五十大企業」、「五百大中小型企業」、「頂 尖國際化中小型企業」、以及「新加坡首一千家上市公司」等獎章。













CONTENTS

1. Linear Motion 线性传动	Page_
◆ Shaft Support Linear Guide 轴心支撑性直线滑轨	8 - 25
◆ Linear Slide Unit 直线滑动装置	26 - 68
2. Power Transmission 动力传输	
◆ Coupling 连轴器	69 - 124
◆ Clamp Lock 夹钳锁	125 - 142
◆ Timing Belt & Pulley 同步带和带轮	143 -198
3. Bearings 轴承	
◆ Radial Ball Bearings 径向滚珠轴承	199 - 216
◆ Rod End 杆端关节轴承	217 - 226
4. Screws 螺杆	
 Precision Lead Screws 精密导程丝杠 	227 - 262
◆ Ball Screw & Support Unit 滚珠螺杆和支撑座	263 - 302
5. Mechatronics 机电	
◆ Linear Actuators 线性致动器	303 - 314
◆ Robotics System 机器人系统	315 - 323
◆ Servo Motors 伺服驱动器	324 - 328

www.hisaka.com.sg

CONTENTS

CONTENTS

1. LINEAR MOTIONS 线性传动 ————



 Shaft Support Linear Guide Page 8 轴心支撑性直线滑轨



 Linear Slide Unit Page 26 直线滑动装置

2. POWER TRANSMISSION 动力传输 -



 Coupling Page 69 连轴器

2. POWER TRANSMISSION 动力传输 -



 Clamp Lock Page 125 夹钳锁



 Timing Belt & Pulley Page 143 同步带和带轮

3. BEARINGS 轴承-



 Radial Ball Bearing Page 199 径向滚珠轴承

CONTENTS CONTENTS

3. BEARINGS 轴承-



• Rod End Page 217 杆端关节轴承

4. SCREWS 螺杆 ————



 Precision Lead Screw Page 227 精密导程丝杠



滚珠螺杆和支撑座

5. MECHATRONICS 机电-



线性致动器



机器人系统



伺服驱动器